
 Or.V.0062-68/2000 

Protokół  Nr  68/2000
z posiedzenia Zarządu Powiatu Białostockiego

w dniu 29 marca 2000 r.

Obecni wg listy w załączeniu / zał. Nr 1 /. Obradom przewodniczył Starosta Białostocki Pan
Wiesław Pusz- Przewodniczący Zarządu Powiatu Białostockiego.

Proponowany porządek obrad przyjęto do realizacji jednogłośnie:

1. Przyjęcie protokołów z poprzednich posiedzeń.
2. Podpisanie porozumienia z Gminą Juchnowiec w sprawie dotacji na modernizację dróg oraz

aneksu do porozumienia z Gminą Wasilków na zimowe utrzymanie dróg.
3. Uchwała Zarządu w sprawie zatrudnienia  Dyrektora DPS w Łaźniach.
4. Akceptacja  projektu  Uchwały  Rady  o  zasadach  zbywania,  nabywania,  itp...  nieruchomości

powiatowych po uwzględnieniu wniosków Komisji Infrastruktury
- akceptacja informacji o zamiarze przeznaczenia nieruchomości do zbycia.

5. Uchwała Zarządu w sprawie harmonogramu dochodów i wydatków w II kwartale 2000 roku.
6. Uchwała Zarządu w sprawie zmian w budżecie dot. ZSM w Łapach.
7. Pismo DPS Łaźnie o zmianie w budżecie.
8. Projekt  Uchwały  Rady  Powiatu  w  sprawie  zmian  w  budżecie  dot.  realizacji  porozumienia

prowadzenia LO w Tykocinie  Zarząd Powiatu – Zarząd Gminy oraz zmian w planie wydatków
w DPS Łaźnie z § 36 na § 72 kwotę 8.600 zł / koszty adaptacji pomieszczeń/.

9. Porozumienie z MiG Łapy w sprawie dotacji na modernizację stolarki okiennej w Przychodni
Rejonowej w Łapach.

10. Wycofanie z porządku dziennego Sesji projektu Uchwały w sprawie upoważnienia Zarząd do
sprawowania nadzoru nad ZOZ-ami.

11. Propozycja  Wydziału  Spraw  Społecznych  dotycząca  zasad  rozliczania   tygodniowego
obowiązkowego  wymiaru  godzin,  zasad  udzielania  zniżek,  itp.  Informacja  dotycząca
zatrudnienia w szkołach powiatowych na 1.01.2000 r. – przed Komisją Oświaty i Kuratorium
Oświaty.

12. Akceptacja  Uchwały  Rady  Powiatu  w  sprawie  ustalenia  najniższego  wynagrodzenia
zasadniczego  w  pierwszej  kategorii  zaszeregowania  i  uzgodnienia  wartości  1  punktu
dyrektorom powiatowych jednostek organizacyjnych.

13. Pisma Dyrektora LO w Łapach  oraz Dyrektora Poradni  Psychologiczno –Pedagogicznej  w
Łapach dot. środków finansowych.

14. Porozumienie  z  MiG  Zabłudów  w  sprawie  powierzenia  zadań  z  zakresu  administracji
publicznej.

15. Uchwałą Zarządu w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż samochodu „Polonez”.
16. Pismo do Marszałka Województwa Podlaskiego w sprawie zaprzestania przez WSPR realizacji

przewozów środkami transportu sanitarnego pacjentów.
17. Pismo Federacji SNT NOT w sprawie sponsorowania konkursu na najlepszą pracę magisterską

z zakresu ochrony środowiska.
18. Zaproszenie na posiedzenie Komisji Porządku Publicznego i Bezpieczeństwa.
19. Informacja  nt.  przetargu  na  wyłonienie  wykonawców  w  celu  sporządzenia  uproszczonych

planów urządzenia lasów.  
20. Sprawy różne.



Ad. 1

 Członkowie Zarządu, po zapoznaniu się z protokołami Nr 64/2000 i 65/2000 z poprzednich
posiedzeń, przyjęli je jednogłośnie, bez uwag.
 

Ad.2

 Pani Celina Grażyna Wojciechowska przedstawiła zebranym projekty porozumień z Gminą
Juchnowiec Kościelny w sprawie:
1/    udzielenia dotacji w kwocie 10.000 zł na rzecz Powiatu Białostockiego na modernizację drogi 
       Biele – Klewinowo  / zał. Nr 2 /,
2/  udzielenie dotacji w kwocie 5.000 zł na rzecz Powiatu Białostockiego na naprawę drogi 
     Rostołty – Simuny / zał. Nr 3 /,
3/    udzielenia dotacji w kwocie 5.000 zł na rzecz Powiatu Białostockiego na naprawę drogi 
       Hołówki – Czaczki  / zał. Nr 4 /
oraz aneksu do porozumienia z Gminą Wasilków na zimowe utrzymanie dróg / zał. Nr 5 /.   
Pani Skarbnik wyjaśniła, iż podpisanie ww. porozumień jest początkiem do naniesienia zmian w
budżecie.  Zarząd,   jednogłośnie,  opowiedział  się  za  podpisaniem  porozumień,  które  z
upoważnienia  Zarządu podpisują  Przewodniczący Zarządu –  Pan Wiesław Pusz  i  członek
Zarządu- Pani Celina Grażyna Wojciechowska. Aneks do porozumienia z Gminą Wasilków w
sprawie  zimowego utrzymania dróg,  również  podpisano z  upoważnienia Zarządu,  za  jego
zgodą.
   

Ad. 3

 Starosta Białostocki  poprosił Panią Teresę Popławską o zreferowanie zebranym projektu
uchwały Zarządu w sprawie zatrudnienia Dyrektora DPS w Łaźniach. Pani Wicestarosta zapoznała
członków Zarządu z opinią PCPR-u, dot. osoby Pana Mariana Adama Sacharewicza – Dyrektora
DPS w Łaźniach  / zał. Nr 6 /. Zarząd, po dyskusji,  jednogłośnie podjął  Uchwałę Nr 100/2000
Zarządu Powiatu Białostockiego  z dnia 29 marca 2000 roku w sprawie powołania Dyrektora
Domu Pomocy Społecznej  w Łaźniach / zał. Nr 7 /. 

Ad. 4

  Pani Celina Grażyna Wojciechowska omówiła projekt uchwały Rady w sprawie określania
zasad nabywania, zbywania i obciążania nieruchomości oraz ich wydzierżawiania na okres dłuższy
niż  3  lata  /  zał.  Nr  8  /,  po  uwzględnieniu  uwag,  wniosków i  dyskusji  Komisji  Infrastruktury
Technicznej, której ww. projekt został przedłożony do zaopiniowania. Również, zgodnie z sugestią
KIT została przygotowana informacja dla członków RPB dot. przeznaczenia do sprzedaży 5 lokali
mieszkalnych oraz pomieszczeń i części przynależnych w budynku wielomieszkaniowym przy ul.
Białostockiej 70 w Michałowie  / zał. Nr 9 /.  
Zarząd, po dyskusji,  zaakceptował jednogłośnie omówione zmiany oraz poprawiony projekt
uchwały RPB, przekazując go Radzie Powiatu. 

Ad. 5

Pani Skarbnik przedstawiła zebranym projekt uchwały Zarządu w sprawie harmonogramu
realizacji dochodów i wydatków budżetu powiatu w II kwartale 2000 roku. Ustawa o finansach
publicznych nakłada  na  Zarząd  obowiązek  sporządzania  planu  i  dysponowania   pieniędzmi  na
podstawie harmonogramu. Pani Kalińska złożyła członkom Zarządu szczegółowe wyjaśnienia    w
ww. sprawie.  Zarząd, po dyskusji,  jednogłośnie podjął uchwałę Nr 101/2000 z dnia 29 marca
2000 roku  w tej sprawie  / zał. Nr 10 /. Jeden egzemplarz uchwały należy przedłożyć RIO.
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Ad.6

 Pani Maria Grażyna Kalińska omówiła szczegółowo projekt uchwały Zarządu w sprawie
zmian w budżecie powiatu. Dokonuje się zmian w planie wydatków budżetowych poprzez:
1.   zmniejszenie § 36 usługi materialne     o kwotę 1.870 zł
2. zwiększenie  § 37 usługi niematerialne o kwotę 1.870 zł
Powyższych  zmian  należy  dokonać  w  związku  z  koniecznością  opłacenia  badań  okresowych
pracowników ZSM Łapy. Zarząd, po dyskusji, podjął jednogłośnie uchwałę Nr 102/2000 z dnia
29 marca 2000 roku w sprawie zmian w budżecie powiatu  / zał. Nr 11 /. 

Ad. 7

Pani Skarbnik przedstawiła członkom Zarządu pismo PCPR nr CPR.I.3012/21/2000 z dnia
27 marca 2000 roku w sprawie zmiany w planie budżetu na 2000 roku w dziale 86 rozdz.8611 na
wniosek Dyrektora DPS w Łaźniach  / zał. Nr 12 /. Ww. zmian należy dokonać poprzez:
1/   zmniejszenie § 36 o kwotę 8.600 zł 
2/   zwiększenie § 72  o kwotę 8.600 zł.
Zarząd  przychylił  się  do  ww.  zlecając  p.  Skarbnik  ujęcie  zmian  w projekcie  uchwały  RBP w
sprawie zmian w budżecie powiatu na 2000 rok.

Ad. 8 

 Pani Maria Grażyna Kalińska, zabierając głos, poinformowała członków Zarządu, iż jeden
projekt uchwały RPB dot. zmian w budżecie powiatu Rada otrzymała znacznie wcześniej, niemniej
jednak  istnieje  potrzeba  przedłożenia  Radzie  drugiego  projektu  uchwały  RPB,  również
dotyczącego zmian w budżecie. W wyniku zawartego porozumienia z Zarządem Miasta i Gminy
Tykocin  w  sprawie  finansowania  Liceum  Ogólnokształcącego,  istnieje  konieczność  dokonania
zmian w budżecie, polegających na zwiększeniu dotacji  dla Gminy Tykocin na funkcjonowanie tej
szkoły.
Również Dyrektor DPS-u w Łaźniach zwrócił się  z wnioskiem o dokonanie zmian w budżecie
swojej jednostki /adaptacja pomieszczeń/. Ww. projekt uchwały zawiera ww. zmiany.
Zarząd, jednogłośnie zaakceptował powyższy projekt uchwały przekazując  Radzie Powiatu  /
zał. Nr 13 /.
  

Ad. 9

  Starosta Białostocki przedstawił członkom Zarządu  porozumienie z Zarządem Miasta i
Gminy Łapy w sprawie dotacji na modernizację stolarki okiennej w Przychodni Rejonowej w
Łapach  / zał. Nr 14 /. Po dyskusji,  Zarząd jednogłośnie opowiedział się za podpisaniem ww.
porozumienia, upoważniając do jego podpisania Przewodniczącego Zarządu – Pana Wiesława
Pusza  i  członka  Zarządu  –  Panią  Celinę  Grażynę  Wojciechowską. Porozumienie  w  2
egzemplarzach przekazano Zarządowi Miasta i Gminy Łapy. 

Ad. 10

  Pani Celina Grażyna Wojciechowska omówiła sprawę wycofania z porządku dziennego
Sesji projektu uchwały w sprawie upoważnienia Zarządu do sprawowania nadzoru nad ZOZ-ami.
Po dokładnej  analizie  ustawy o ZOZ-ach terenowych i  rozporządzenia w sprawie sprawowania
nadzoru występuje wiele niejasności prawnych  / zał. Nr 15 /.  Zarząd jednogłośnie postanowił
wycofać projekt uchwały. W dyskusji ustalono, iż w obradach XVII Sesji RPB będą uczestniczyły
dwie Panie: Radca prawny Teresa Mudel i Radca prawny  Jolanta Niewińska .
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Ad. 11

 Starosta Białostocki przedstawił zebranym propozycję Wydziału Spraw Społecznych dot.
zasad rozliczania tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin, zasad udzielania zniżek, itp.  /
zał.  Nr 16 /.  Wyjaśnień w tej kwestii udzieliła Pani Alina Dźwilewska – pracownik WSS. Pani
Dźwilewska podkreśliła, iż Komisja Oświaty, Kultury i Turystyki również wypowie się w temacie
opiniowania powyższych zasad. Propozycje te zostaną również przedłożone Kuratorium Oświaty w
Białymstoku do zaopiniowania. Po uzyskaniu tejże opinii zostanie przygotowany projekt uchwały
Zarządu.  Po  wysłuchaniu  wyjaśnień  i  dyskusji  w  tym  temacie  Zarząd  postanowił  przyjąć
przedłożone propozycje, kierując je do konsultacji Komisji Oświaty, Kultury i Turystyki. W tym
samym  punkcie  Pani  Maria  Marciszewska  przedstawiła  Zarządowi  informację  dotyczącą
zatrudnienia w szkołach powiatowych na 1 styczeń 2000 roku / zał. Nr 17 /. Pomimo znaczących
działań  oszczędnościowych  w  szkołach  istnieją  jeszcze  przekroczenia  standardów.  Niektóre
placówki mają kłopoty z powodów obiektywnych np. mała  liczba uczniów w dużej szkole / ZSMR
w Supraślu /. Pani Marciszewska szczegółowo omówiła poszczególne szkoły powiatowe. Zarząd,
po dyskusji, ww. informację przyjął do wiadomości. Pani Skarbnik przedstawiła sytuację finansową
powiatu,  związaną  z  wdrażaniem podwyżek wynikających z  Karty  Nauczyciela.  Jednoznacznie
stwierdzono,  iż  ww.  obciążenie  finansowe  będzie  rzutowało  na  budżet  powiatu  w  znacznym
stopniu.  Ustalono,  że  podwyżka  wynagrodzeń  dla  pracowników  oświaty  nie  będących
nauczycielami  musi  być  odłożona  w  czasie,  po  ocenie  skutków  wprowadzenia  podwyżek  dla
nauczycieli wynikających z Karty Nauczyciela.

Ad. 12

 Starosta  Białostocki  przedstawił  Zarządowi  projekt  uchwały  Rady  w sprawie  ustalenia
najniższego  wynagrodzenia  zasadniczego  w  pierwszej  kategorii  zaszeregowania  i  uzgodnienia
wartości 1 punktu dyrektorów powiatowych jednostek organizacyjnych / zał. Nr 18 /. Drugi projekt
uchwały zaproponowano zdjąć z porządku obrad XVII Sesji RPB, jednostki mają dostosować swoje
możliwości do obowiązującej uchwały.   

Ad. 13

 Starosta przedłożył Zarządowi pisma:
1/   Poradni Psychologiczno – Pedagogicznej w Łapach dot. braku środków finansowych na   
      wdrożenie podwyżki nauczycielom i pracownikom administracji i obsługi / zał. Nr 19 /,
2/  Liceum Ogólnokształcącego w Łapach dot. braku środków finansowych na wdrożenie podwyżki
     wynikającej z Karty Nauczyciela  / zał. Nr 20 /.

Zarząd  Powiatu  powyższe  pismo  przyjął  do  wiadomości.  Ustalono,  iż  niezbędne  jest
zorganizowanie  spotkania  z  dyrektorami  szkół  powiatowych  i  Poradni  w  Łapach,  w  celu
omówienia zaistniałej sytuacji. 

Ad. 14

Pan Wiesław Pusz zreferował członkom Zarządu projekt porozumienia z Zarządem Miasta i
Gminy Zabłudów /  zał.  Nr  21  /.  Uzasadnił  potrzebę  jego  zawarcia.  Jest  to  ostatnie  z  szeregu
porozumień  dot.  powierzenia  zadań  z  zakresu  administracji  publicznej.  Jednocześnie
Przewodniczący Zarządu omówił działania zmierzające do przejęcia zadań  związanych z geodezją
i  komunikacją.  Obowiązek przejęcia  tych zadań wynika z  nowych uregulowań prawnych i  jest
nieuniknione.  Po dyskusji,  Zarząd Powiatu,  jednogłośnie opowiedział  się  za zawarciem ww.
porozumienia z Zarządem Miasta i Gminy Zabłudów. Do podpisania porozumienia Zarząd
upoważnił Przewodniczącego Zarządu Pana Wiesława Pusza i członka Zarządu Panią Celinę
Grażynę Wojciechowską. 
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Ad. 15

  Starosta Białostocki zaproponował, by zdjąć z porządku obrad sprawę wyrażenia zgody na
sprzedaż  samochodu  „Polonez”,  ponieważ  wystąpiły  uchybienia  w  przygotowaniu  procedury
przetargowej. Po usunięciu uchybień Zarząd wróci do tematu, na kolejnym posiedzeniu.

Ad. 16
  

Pan Wiesław Pusz zapoznał zabranych z pismami Dyrektora WSPR do ZOZ-ów podległych
powiatowi  w sprawie  zaprzestania  realizowania  przewozu karetkami  pogotowia /  zał.  Nr  22  /.
Wyjaśnienia w tej sprawie złożyła Pani Ewa Słojewska – Zaręba – członek Zarządu. Po dyskusji,
Zarząd jednogłośnie przyjął terść pisma w sprawie wyrażenia zaniepokojenia zaistniałą sytuacją,
kierując  go  do  Marszałka  Województwa  Podlaskiego  /  zał.  Nr  23  /  i  zainteresowanych  stron
postępowania,. Pismo podpisali wszyscy członkowie Zarządu.    

Ad. 17

  Przewodniczący Zarządu zreferował członkom Zarządu treść pisma Rady FSNT NOT w
Białymstoku z prośbą o sponsorowanie konkursu na najlepszą pracę magisterską z zakresu ekologii
i ochrony środowiska / zał. Nr 24 /. Zarząd, po dyskusji, uznał, iż brak środków finansowych nie
pozwala powiatowi na dofinansowanie tak zaszczytnego konkursu. Odpowiedź przygotuje Wydział
Spraw Społecznych.

Ad. 18

 Starosta Białostocki przedstawił zebranym zaproszenie na posiedzenie Komisji Porządku
Publicznego i  Bezpieczeństwa Obywateli.  Ustalono,  iż  w ww. posiedzeniu udział  weźmie  Pani
Wicestarosta.

Ad. 19

 Członek Zarządu – Pani Jadwiga Kuteszko przedstawiła zebranym informację nt. przetargu
na  wyłonienie  wykonawców,  w  celu   sporządzenia  uproszczonych  planów  urządzania  lasów
niepaństwowych.  Jest  to  zadanie  Starosty  z  zakresu  administracji  rządowej.  Zaległości  w  tym
zakresie są ogromne / 20-30 lat /.  Pan Starosta dodał,  że sporządzenie ww. planów wiąże się z
dokonaniem analizy stanu faktycznego. Następnym etapem musi być dokonanie symulacji działań
zmierzających do efektywnego sporządzenia planów zalesiania. Przystępujący do przetargu winni
legitymować  się  odpowiednimi  kwalifikacjami.  Przed  złożeniem  ofert  należy  zapoznać  się  ze
specyfikacją istotnych warunków zamówienia. Przetarg będzie przeprowadzony przy zastosowaniu
preferencji krajowych. Zarząd, po wysłuchaniu złożonych wyjaśnień, powyższą informację przyjął
do wiadomości.

Ad. 20

  
W sprawach  różnych  tematów  nie  zgłoszono,  wobec  powyższego  posiedzenie  Zarządu

zakończono.

Protokółowała:   
Bogumiła Malinowska

Podpisali:
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Wiesław Pusz – Starosta Powiatu Białostockiego
Celina Grażyna Wojciechowska – Członek Zarządu
Ewa Słojewska – Zaręba  – Członek Zarządu
Jadwiga Kuteszko  - Członek Zarządu
Stanisław Łapiński – Członek Zarządu
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